

ABAK-160

EAN : 6947656110599

PL

Uwagi dotyczące bezpieczeństwa:

Postępuj zgodnie z zaleceniami dotyczącymi konserwacji podanymi w instrukcji.

Ten produkt może być stosowany do celów profesjonalnych lub do osobistego użytku domowego.

Ten produkt może być używany tylko w celach opisanych w niniejszej instrukcji.

Urządzenie może być używane tylko w temperaturze w zakresie od 10 stopni Celsjusza do 40 stopni Celsjusza.

Urządzenie musi być zawsze przechowywane w czystym, suchym miejscu.

Nie wystawiaj termometru na działanie wstrząsów elektrycznych.

Nie wystawiaj termometru na działanie ekstremalnych temperatur, powyżej 55 stopni Celsjusza lub poniżej -20 stopni Celsjusza.

Nie używaj urządzenia przy wilgotności względnej powyżej 85%.

Szkoło ochronne nad soczewką jest najbardziej podatną na uszkodzenia częścią termometru.

Nie dotykaj szkła soczewki podczerwieni palcami.

Czyść szkło patyczkiem z wacikiem lekko nawilżonym 95% alkoholem.

Nie wystawiaj termometru na działanie światła słonecznego lub wody.

Nigdy nie upuszczaj urządzenia.

Jeżeli pojawi się jakiś problem z urządzeniem, skontaktuj się ze sprzedawcą. Nie próbuj samodzielnie naprawiać urządzenia.

EN

Safety notes:

Follow the maintenance instructions in the manual.

This product may be used for professional or personal home use.

This product may only be used for the purposes described in this manual.

The device may only be used in temperatures between 10 degrees Celsius and 40 degrees Celsius.

The device must always be stored in a clean, dry place.

Do not expose the thermometer to electric shocks.

Do not expose the thermometer to extreme temperatures above 55 degrees Celsius or below -20 degrees Celsius.

Do not use the device at relative humidity above 85%.

The protective glass above the lens is the most vulnerable part of the thermometer.

Do not touch the infrared lens glass with your fingers.

Clean the glass with a cotton swab slightly moistened with 95% alcohol.

Do not expose the thermometer to sunlight or water.

Never drop the device.

If you experience any problems with your device, please contact your dealer. Do not attempt to repair the device yourself.

DE

Sicherheitshinweise:

Befolgen Sie die Wartungsanweisungen im Handbuch.

Dieses Produkt darf für den professionellen oder privaten Heimgebrauch verwendet werden.

Dieses Produkt darf nur für die in diesem Handbuch beschriebenen Zwecke verwendet werden.

Das Gerät darf nur bei Temperaturen zwischen 10 Grad Celsius und 40 Grad Celsius verwendet werden.

Das Gerät muss immer an einem sauberen, trockenen Ort aufbewahrt werden.

Setzen Sie das Thermometer keinen Stromschlägen aus.

Setzen Sie das Thermometer keinen extremen Temperaturen über 55 Grad Celsius oder unter -20 Grad Celsius aus.

Verwenden Sie das Gerät nicht bei einer relativen Luftfeuchtigkeit über 85 %.

Das Schutzglas über der Linse ist der anfälligste Teil des Thermometers.

Berühren Sie das Glas der Infrarotlinse nicht mit den Fingern.

Reinigen Sie das Glas mit einem Wattestäbchen, das leicht mit 95 % Alkohol angefeuchtet ist.

Setzen Sie das Thermometer nicht dem Sonnenlicht oder Wasser aus.

Lassen Sie das Gerät niemals fallen.

Wenn Sie Probleme mit Ihrem Gerät haben, wenden Sie sich bitte an Ihren Händler. Versuchen Sie nicht, das Gerät selbst zu reparieren.

